

Springudvalgsmøde

11. februar 2016

17.45

Dalum - Odense



Til stede:

Jakob (Formand)
Bent Schultz (Dommeransvarlig)
Per Nielsen (Bane designer ansvarlig)
Birgitte Tribler (TD ansvarlig)
Kenneth Ernst
Nina Kaae (ansvarlig for D-officials)

Fra administrationen:

Michelle Kjær Petersen (referent)

Ikke til stede:

Hans Ley
Lars N. Pedersen
Janni Therman (Bestyrelsen)
Hanne Rump (Bestyrelsen)

Dagsorden:

Side

1	Godkendelse af sidste referat	2
2	Godkendelse af dagsorden	2
3	Siden sidst.....	2
4	Undersøgelse af officialudgifter	2
5	Budget 2016	2
6	Reglement: hvornår er metoden gennemført.....	2
7	REP møde – april i Kolding.	2
8	Championatsbestemmelser.....	3
9	EM Vilhelmsborg.....	3
10	Ridehjelme: standard 2015	3
11	Uddannelse.....	3
12	TD uddannelse.....	3
13	Aldersbegrænsninger.....	3
14	"RE-start " i LC metode BO. er det tilladt?	3
15	Forespørgsel vedr. Sadel.....	3
16	Evt.....	4

Ansvarlig for
Videre forløb

	<p>1 Godkendelse af sidste referat</p> <p>Godkendt.</p>
	<p>2 Godkendelse af dagsorden</p> <p>Godkendt</p>
	<p>3 Siden sidst</p> <p>Velkomst ved Formand. Vi havde aftalt ved tidligere lejlighed, at vi indfører LOGBOG over indsendte spørgsmål om f.eks. bid, næsebånd osv. Det følger DRF's adm. hermed op på. Der er siden sidst afholdt Tema dag for banedesignere, desværre med lidt for lidt deltagere, men dem der deltog var glade for tema dagen.</p>
Michelle skal undersøge dette.	<p>4 Undersøgelse af officialudgifter</p> <p>Jakob har lavet et skema, som officials skal udfylde i 2016 – Hvordan skal dette administreres? Det er ikke iværksat endnu. Sportschef Jan stampe sikre at Distrikterne bliver informeret på deres distriktsrådsmøde i marts. Der skal udfyldes fra 1. juni -30 sept. For alle springstævnerne. Skema ligger i dropbox.</p>
	<p>5 Budget 2016</p> <p>Ingen bemærkninger. Michelle har udsendt det den 12. februar 2016</p>
	<p>6 Reglement: hvornår er metoden gennemført</p> <p>Hvad forstås der ved gennemført? F.eks. ved metode B4, B5, B6 mm. Kan der under hver metode skrives hvad der forstås ved gennemført? Dette står allerede anført i reglementet.</p>
	<p>7 REP møde – april i Kolding.</p> <p>Der er fra bestyrelsens side lagt op til et 2-dages repræsentantskabsmøde, hvor der er sat tid af til afholdelse af udvalgs møde lørdag fra kl. 10-13. REP mødet er i 2016 d. 16-17. april. Springudvalget planlægger at holde udvalgs møde om lørdag formiddag, hvor det er muligt, og afventer yderligere udmelding vedr. hele REP-mødet.</p>

	<p>8 Championatsbestemmelser</p> <p>Trine har lavet udkast til bestemmelserne, har springudvalget nogle kommentarer? Rettelserne er noteret, Michelle videregiver til Trine i Adm.</p>
	<p>9 EM Vilhelmsborg</p> <p>Snak om det forestående EM i august.</p>
	<p>10 Ridehjelme: standard 2015</p> <p>Indtil videre gælder den følgende standard der er udmeldt på DRF's hjemmeside, se her http://www.rideforbund.dk/da/Ridesport/Reglementer/DRF%20godkendte%20standarder/Ridehjelme.aspx</p>
	<p>11 Uddannelse</p> <p>Der har været et par efterspørgsler på banedesigner 1. DRF's adm. Arbejder videre på dette.</p> <p>Banedesigner 2 skal ikke afholdes i 2016.</p>
	<p>12 TD uddannelse</p> <p>Information om møde i DRF samt henvendelse fra Carl. Christian. TD basiskursus den 9-10. april. Springudvalget foreslår at der bliver nedsat en arbejdsgruppe/stormøde omkring TDerens fremtidige funktion.</p>
Michelle svarer hende.	<p>13 Aldersbegrænsninger</p> <p>Mail fra rytter mor vedr. Children. Springudvalgets holdning er at fastholde aldersbegrænsningen, der følger FEIs reglement.</p>
	<p>14 "RE-start " i LC metode B0. er det tilladt?</p> <p>Ja. Se side 9 i springreglementet.</p>
	<p>15 Forespørgsel vedr. Sadel</p> <p>Behandling udsættes til næste møde.</p>

16 Evt.

Næste møde dato – bliver ved REP-møde i april.